
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2016–2017 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2017Z12163 

Vragen van de leden Gijs van Dijk en Nijboer (beiden PvdA) aan de Minister 
van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over drempels bij het gebruik 
van de blijverslening (ingezonden 15 september 2017) 

Vraag 1
Kent u de signalen over de ervaren drempel bij de invoering van de 
blijverslening, zoals die verstrekt wordt door het Stimuleringsfonds Volkshuis-
vesting Nederlandse gemeenten (SVn)?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u het signaal dat in de huidige opzet van de regeling vooral 
mensen in aanmerking komen die zonder deze lening de middelen ook 
hadden gehad voor woningaanpassingen, en niet mensen met uitsluitend 
AOW of een klein pensioen maar eventueel wel met overwaarde op de 
woning? 

Vraag 3
Hoeveel gemeenten maken op dit moment concreet gebruik van de regeling 
via SVn? Hoe beoordeelt u dit ten opzichte van initiële berichten dat circa 
100 gemeenten overwogen om deze regeling in te voeren?2 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de mogelijkheid van de blijverslening nog steeds een 
positieve ontwikkeling die mensen kan stimuleren en ondersteunen een 
woning aan te passen en zo langer in een eigen woning kunnen blijven 
wonen? 
Zo ja, bent u bereid om in gesprek te gaan met SVn om te bezien hoe de 
regeling binnen afzienbare tijd aangepast kan worden, zodat mensen met een 
beperkte AOW en klein pensioen – maar die wel de overwaarde op de 
woning hebben om een dergelijke lening voor investering in de levensloop-
bestendigheid verantwoord te kunnen doen – die ook kunnen gebruiken? 
Zo nee waarom niet?

1 De blijversregeling betreft de uitvoering van de motie-De Vries c.s. (Kamerstuk 34 300 XVIII, 
nr. 18)

2 https://nos.nl/artikel/2145037-eerste-lening-voor-ouderen-die-langer-thuis-willen-blijven.html
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